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Studierådsmötesprotokoll 2015–03–11

Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Rasha El-Manzalawy Studierådssekreterare
Filippa de Laval Funktionär inom Studierådet
Carl Nilsson Nyman Skyddsombud, Världsmästare, Kurskommisarie
Per Ahlbom Jämlikhetsombud
Daniel Lundell Kurskommisarie

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Filippa de Laval berättade att det var CS-möte i fredag. Man tog
bland annat upp budgetnerskärningar, gemensamma kostander
och redovisning. Roger Berlin är ansvarig för det stora hela, an-
nars är kursansvarig ansvarig. Gamla kursombud fick sitta med
och säga vad som är viktigt och inte viktigt. Man vill få igång
arbetet till hösten.

Carolina Sartorius pratade med många kursansvariga från CS
och de får göra lite precis som de vill. Metodiken ska få bort en
extra föreläsning.

Inlämning 2 i funktionsprogrammering tas bort.

§7 Meddelanden Carl Nilsson Nyman informerade om att man har stått i foajén
och informerat om likabehandling, det gick bra och man ska fort-
sätta med det.

Per Ahlbom informerade om att det är planeringsmöte inför Speak-
Up Days läsvecka 8. Det kommer ut anmälan.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden eller nomineringar.

§9 Grundkursen i
programmering

Björn Regnell är ny kursansvarig i grundkursen. Carolina hade
ett möte med honom i fredags och han sa att han tänker änd-
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ra nästan allt. Björn vill göra om föreläsningarna, hålla ett jämnt
tempo hela hösten, inlämningsuppgifter redovisas på labbtillfäl-
len. Övningarna vill han göra om till resurstid. Björn vill också
lägga in övningar som förberedelseuppgifter inför labbarna för
att få studenterna att göra dem. Han vill ta bort snabbföreläs-
ningarna och enbart ha föreläsningar som alla kan gå ut någon-
ting av men det är fortfarande like oklart hur det ska göras. Han
vill inte heller ha objektorientering först. Björn vill ha hela kursen
i programspråket Scala egentligen.

Björn vill gärna träffa studenter och se till att de är med på för-
ändringarna i kursen.

§10 Avslutade kurser Carl berättade att några arbetsrapporter inte var censurerade.

§11 Pågående kurser Vem tar över databasen efter Per Holm?

§12 Övrigt Daniel Lundell berättade att programledningen hade en diskus-
sion om svårighetsgraden på specialiseringarna. Inbyggda sy-
stem har väldigt svårt kurser medan det är enklare i program-
vara då många kurser där inte har en tenta. Kraven för godkänt
borde vara högre för kurser utan tenta genom att man gör labbar
mer utmanande för att få svårighetsgraden i balans.

§13 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
12:40.

Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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